
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 8. maj 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 806
Ministeren udtalte til DR den 21. april 2024, at regeringen er klar til at se på, hvordan 
den kan ændre stormflodsordningen, så flere får dækket deres skader fremover. Vil 
ministeren i denne forbindelse overveje at komme lystbådehavne til undsætning ifm. at 
hjælpe stormflodsramte aktører? Der henvises til artiklen ” Mere end hver tredje har fået 
afslag på erstatning efter stormflodsskader”, dr.dk, den 21. april 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Abildgaard (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Abildgaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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